
 
 květen 2008                5. číslo               XI. ročník                měsíčník 

 

- 1 - 

 
 
 
 

 
 

Pálení čarodějnic 
I přes celkově poměrně malý zájem mladých dokázalo pár lidí vytvořit důstojnou 
atmosféru této události. Příznivé počasí napomohlo tomu, že jsme nemuseli 
zajišťovat mnoho protipožárních opatření jako v jiných letech. Zábavnou akci u 
vinárny a hlídání „krále“ narušila jen hrstka mimobělečských mladíků, kteří se 
snažili poničit naši novou čekárnu. Po rázné domluvě od svého činu rychle 
upustili. Všem, kteří se na organizaci celého programu k Čarodějnicím podíleli, 
děkuji.                                                                                                          Starosta 
Státní svátek 8.5.2008 
Tradičně již dne 7. května v odpoledních hodinách jsme si připomněli výročí konce 
II. světové války položením květin u pomníku padlým. Připomněli jsme si ty hrdiny, 
kteří položili životy, abychom my a naše děti mohli žít v míru.                    Starosta 
Kanalizace 
Jistě si všímáte, že neustále odvážíme fekálie z bělečské čerpací stanice do 
čistící stanice v Bratronicích fekálními vozy. V této chvíli je staré čerpadlo již 
konečně opraveno a navíc po našich mnohých urgencích bylo objednáno ještě 
jedno nové čerpadlo, které bude záložní. V budoucnu by tak nemělo dojít znovu 
k odvážení fekálií z Bělče automobily. Jak už jsem naznačil v minulém Kurýru, 
měla tato složitá situace i pozitivní vyústění. Obyvatelé Dolního Bezděkova 
navštívili Odbor životního prostředí na kladenském Magistrátu, kde podali stížnost 
na neustálý zápach z kanalizace. Při tomto jednání upozornili také na stížnosti 
bratronických občanů, kterým zápach z kanalizace také obtěžuje život. 
Na stejném Odboru jsem poté i já jednal s pracovnicí, kterou jsem upozornil na to, 
že v současné době nemůže zápach z kanalizace v Bratronicích způsobovat 
potrubí z Bělče, protože tudy nic neteče, vzhledem k havárii čerpadla. Touto 
havárií se tedy jasně prokázalo, že zápach v Bratronicích nezpůsobují fekálie 
z Bělče.                                                                                                        Starosta 
Připomínáme 
Platba stočného za 1. pololetí letošního roku má splatnost do 30. června 2008. 
Poplatek za separovaný odpad na rok 2008 má splatnost do 30. června 2008. 
Nezapomeňte poplatky uhradit včas, ať se zbytečně nevystavujete ostudě           
a nepříjemným sankcím.                                                                                       
A ještě jedno připomenutí: Od 15. června 2008 se mění jízdní řády autobusů. 
Doporučujeme všem cestujícím, aby si včas přečetli nový jízdní řád.        OZ a OÚ 
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Šetříme na správném místě? 
V dubnovém Kurýru Ing. Petr Bureš informoval občany o nedobrém stavu 
finančních prostředků obce a navrhl úsporná opatření pro zachování vyrovnanosti 
rozpočtu obce. Po projednání těchto opatření počítá radnice s ušetřením cca 300 
tis. Kč. Částka se mi zdá velice nereálná.  
Na platech zastupitelů obce je plánováno ušetřit 50 tis. za rok vůči schválenému 
rozpočtu. Nechal jsem zpracovat rozbor nově schválených odměn zastupitelů, a 
zjistil jsem, že se proti schválenému rozpočtu ušetří pouze cca 700.- Kč. Na 
snížení počtu pracovníků OÚ se má ušetřit cca 100 tis. Kč. Částka je opět 
nereálná, neboť zaměstnanec na dohodu o provedení práce – na údržbu zeleně, 
odpracuje dle této dohody max. 150 hod/65,-- Kč. za rok. (9 750,-- Kč). 
Zaměstnanci z úřadu práce: neinvestiční dotace na každého zaměstnance je 
10 800,-- KČ měsíčně, doplatek obce na 2 zaměstnance činí měsíčně 5 630,-- Kč 
včetně odvodů obce. Na dubnovém zasedání OZ bylo rozhodnuto zrušit pracovní 
místo administrativní referentky a uklízečky z důvodu nedostatku finančních 
prostředků obce. Zrušení pracovního místa z těchto důvodů Zákoník práce 
nepřipouští. Dosud pracovnice neobdržela výpověď z pracovního poměru, takže 
v letošním roce ušetříme maximálně mzdové náklady za jeden měsíc. Dle mého 
odhadu je celkový efekt těchto opatření proti schválenému rozpočtu cca 23 tis. 
(cca 7 tis. Kč na drobných položkách rozpočtu (telefon, drobný mat., knihy),  na 
změně struktury odměn zastupitelů  700,-- Kč,  pracovnice – plat včetně odvodů 
obce 15 tis.). Do ušetřených peněz nepočítám 119 tis. Kč rezervy na 
dofinancování získaných dotací, neboť věřím, že dotace zhodnotíme. 
Co nám do dnešního dne úsporná opatření přinesla: Dříve upravená obec je 
zarostlá, na hřbitově jsou haldy nezlikvidovaných větví, dětské sportovní a 
dopravní hřiště na Dolní návsi  není upravováno vůbec, atd. Dva zbylí pracovníci 
(po propuštění K. Hykla a odchodu pí. Bechyňové) totiž  nemohou vše při nejlepší 
vůli stačit. Stejná situace nastane po odchodu administrativní referentky na OÚ, 
neboť nebylo rozhodnuto, zda obsah práce bude úplně  zrušen nebo kdo jej bude 
vykonávat. Navrhuji co nejdříve vypracovat upravený rozpočet a pak teprve hledat 
rezervy a dělat úsporná opatření.                                            M. Bureš st., člen OZ 
K zadlužení obce 
Velice nerad reaguji na článek M. Bureše staršího, protože jsem doufal, že období 
zbytečných hádek je již za námi a že cílem celého zastupitelstva je prosperující a 
nerozhádaná obec. Dovolím si proto pouze krátkou poznámku – je třeba se 
zejména zamyslet nad tím, proč obec musí tak dramaticky šetřit. Je to proto, že 
M. Bureš st. nechal finančním tokům při výstavbě kanalizace naprosto volný 
průběh. Poslední faktura proběhla 31. ledna 2007, ale nejen že M. Bureš nezískal 
vyúčtování kanalizace do voleb 31. března 2007, ale dokonce na posledním 
veřejném zasedání v květnu 2008 potvrdil, že účtům za kanalizaci naprosto 
nerozumí. Smluvní ošetření vztahů s mikroregionem a obcí Bratronice je také 
naprosto nedostatečné, například není nijak řešeno rozdělení nákladů na provoz a 
údržbu kanalizace. A to je jen část problémů, který současné OZ zdědilo. Více se 
můžete dozvědět ze zápisů zveřejňovaných na obecních internetových stránkách. 

Petr Bureš, předseda fin. výboru 
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Společenská rubrika 
BLAHOPŘEJEME                   
Všem našim spoluobčanům, kteří v květnu a červnu slaví svá životní jubilea, 
přejeme dobré zdraví a méně starostí. Jmenovitě blahopřejeme panu Josefu 
Kotačkovi, panu Karlu Prachovi, paní Zdeňce Zaspalové, k hezkým kulatinám 
paní Marii Burešové, a paní Libuši Paterové. Přejeme vám všem stálou osobní 
pohodu!  Stejně tak přejeme jen to dobré našim novým spoluobčanům – paní 
Věře Svobodové a manželům Dvořákovým, kteří se nedávno přistěhovali do 
Bělče. Ať se vám tu dobře žije.                                            Starosta, OZ a redakce 
  

Zprávičky z naší školičky 
Vážení přátelé,  
duben utekl jako voda a my se s Vámi opět setkáváme na stránkách bělečských 
novin. Velkou událostí ve školce byl 14. dubna zájezd do kladenského divadla 
„Lampion“ na představení „Mach a Šebestová“. Děti tyto dvě postavičky znají z 
kresleného seriálu, a tak se jim vystoupení velice líbilo. Líbilo se tak, že si samy 
ve školce divadlo zahrály. Hned druhý den proběhl keramický kroužek, na který 
chodí děti se svými maminkami. Tímto chceme velmi poděkovat OÚ Běleč za 
zapůjčení zasedací síně. Jednou za měsíc máme možnost zde pracovat s hlínou 
a moc nás to baví. Nejkrásnější měsíc v roce květen nezačal pro nás ve školce 
moc pěkně. Hned druhý květnový den „navštívil“ a prohledal místnosti MŠ zloděj. 
Byl tak drzý, že sebral peníze v hotovosti, které byly v kanceláři školky. Paní 
učitelka přišla o peníze, ale ve všech zůstala hořkost a zloba nad tím, co vše se 
dnes děje a s jakou drzostí a bezohledností se setkáváme. Je nám smutno, že 
musíme končit touto nepěknou zprávou, ale je květen, příroda se probudila a je 
moc krásná, tak si její krásu užívejme.Také naše maminky oslavily druhou 
květnovou neděli svůj svátek, přejeme jim hodně zdraví, stěstí a radosti z dětí. 
Vám všem přejeme samé slunečné dny a setkání jen s milými lidmi.             lm&jd 
Hlásí se  ZŠ a MŠ Bratronice 
 Venku je krásně, ve škole se pomalu ale jistě blíží konec školního roku a program 
máme skutečně nabitý.  
30.dubna jsme po měsíci pilného sbírání odvezli více než 7 tun starého papíru a 
plastových víček! Děkujeme všem sběratelům a děkujeme zaměstnancům 
obecního úřadu za pomoc při jeho nakládání. Za získané peníze od sběrny 
dostaly děti malé odměny (knížky, magnetky, přívěšky na klíče, bonbony, 
čokoládové tyčinky a hry do tříd) a škola dětem také přispěje na některé akce 
konající se v závěru roku (představení kouzelníka, jeden z plánovaných výletů, 
exkurze na letiště, hračky do MŠ).  
5.května navštívili žáci 4. a 5.ročníku hvězdárnu ve Slaném. Viděli zajímavý film 
o vesmíru, prohlédli si sbírku vzácných nerostů a polodrahokamů. Viditelnost 
nebyla ten den příliš dobrá, mohli jsme pozorovat jen zvětšené objekty na zemi, 
ale při jasné obloze se vyplatí tam zajet i večer a pozorovat obřím dalekohledem 
hvězdnou oblohu a blízké planety. Hvězdárna má otevřeno od úterka do pátku. 
7.května děti a paní učitelky připravily pro maminky, babičky a tetičky malý dárek 
– ve škole se konala besídka ke Dni matek - zazněly písničky, básničky a 



pohádky, dokonce si kluci sami připravili i moderní tanec. Maminky dostaly i 
drobnou pozornost, kterou pro ně děti samy vyrobily. 
15.května se několik žáků 3., 4. a 5.ročníku, kteří mají rádi práci na zahrádce, 
zúčastnili celostátní soutěže Mladý zahrádkář v Kladně. Byla to první zkušenost 
na podobné akci. 
Chystané akcičky, které jsou zatím jisté (další ještě vyjednáváme a plánujeme): 
− 28.5. - Možná přijde i kouzelník (30 Kč na žáka hrazeno z výtěžku sběru 

starého papíru) 
− 2.6. - exkurze Poldi třídírna odpadků a ekoprogram v Labyrintu Kladno (4. a 

5.ročník) 
− 9.6. - výlet na hrad Točník – sokolníci, jízda na koních, malování na tvářičky, 

dílny, soutěže, kováři atd. (ZŠ – vstupné 100 Kč na žáka hradí škola z 
výtěžku z papíru) 

− 12.6. -  exkurze Muzeum čokoládových obrazů Praha (MŠ) 
− 18.6. - výlet na hrad Loket (středověká mučírna a vězení) a prohlídka 

Karlových Varů (ZŠ) 
− 19.6. - výchovný koncert (ZŠ) 
− 24.6. - Sládečkovo muzeum Kladno: Cesta do pravěku - archeoden (4. a 

5.ročník) 
− 25.6. - letiště Ruzyně – 3.500 Kč za exkurzi, dopravu jsme dostali jako 

sponzorský dar – moc děkujeme panu L.Bůžkovi (pojedou jen žáci ZŠ, kteří 
přinesli alespoň nějaký starý papír nebo víčka, neboť exkurze je také 
omezena počtem dětí) 

− 27.6. - vysvědčení (ZŠ) 
Fotky ze všech školních akcí (nejnovější – z besídky, z čarodějnic, z exkurze 
hvězdárna Slaný a fotky tříd i zaměstnanců školy) si můžete prohlédnout na 
našich webových stránkách, kde se dozvíte i další informace o nás. 
www.zsbratronice.cz   Přeji všem krásné jarní dny plné sluníčka a pohody. 

Jitka Tenklová, ředitelka 
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SK Běleč  pořádá  
v neděli 1. 6. 2008  

na Stadionu Josefa Zaspala 
od 10:00 hodin  

 

D Ě T S K Ý   D E N 
 

plný zábavy, soutěží, her a odměn. 
V případě nepříznivého počasí  
se sejdeme v Kulturním domě. 

http://www.zsbratronice.cz/
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Elektrowin plánuje: Termín nejspíš splníme 
Evropská unie rovněž stanovila množstevní limity zpětně odebraných elektrozařízení, které 
je třeba splnit v určitém termínu. Pro větší srozumitelnost se tyto limity uvádějí 
v kilogramech odebraných spotřebičů na občana.  
Členské země měly tyto limity splnit už do konce roku 2006, Česká republika ale vyjednala 
odklad do konce 
roku 2008. 
Zavázala se 
ročně odebrat, 
zpracovat a 
recyklovat 
nejméně 4 kg 
vysloužilých 
elektrozařízení 
na občana. 
V době, kdy 
společnost 
Elektrowin 
započala svou 
činnost, třídily 
domácnosti 
1,24 kg 
elektroodpadů 
na jednoho 
obyvatele. Dnes 
již toto množství 
přesahuje 2 kg. 
Výsledky, které 
hlásí další 
kolektivní 
systémy 
pověřené 
nakládáním s 
elektroodpadem 
z jiných skupin 
(např. s 
vysloužilými 
televizory nebo 
počítači), skýtají 
v úhrnu s 
výsledky práce 
Elektrowinu 
dobré 
předpoklady 
včasného 
splnění závazků 
vůči EU. 
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CYKLISTIKA - 11.5.2008 se konal ve Bělči "Memorial Vratislava Kubeše", 
který se jel zároveň jako extraliga Masters časovka jednotlivců na trase Běleč - 
Lány - Běleč. 

 Kategorie 19-29 let:  čas 
1. Procházka Radek CK Kralovice 36 min 17 s. 
2. Želina Jakub BĚLEČ- CK Králův Dvůr 36 min 37 s. 
3. Novák Petr SK Kralovice 37 min 21 s. 
Kategorie 30-39 let:   
1. Krob Pavel Cyklosport Kern Praha 34 min 01 s. 
2. Bartoš Zdeněk IVT Náchod 34 min 35s. 
3. Mikulášek Jiří CSK Markus 34 min 55 s. 
Kategorie 40-49 let:   
1. Boštík Jiří Cyklo Stratílek Litomyšl 34 min 53 s. 
2. Hájek Stanislav Cyklosport Kern Praha 35 min 03 s. 
3. Vytáček Tomáš CSK Markus 35 min 13 s. 
Kategorie 50-59 let:   
1. Killinger Ludvík st. Cykl Team Killi 35 min 19 s. 
2. Burgr Josef CSK Markus 36 min 51 s. 
3. Kubín Igor CSK Markus 37 min 20 s. 
Kategorie 60-69 let:   
1. Novák Lubomír CK Kučera Znojmo 36 min 36 s. 
2. Charvát František Kooperativa Liberec 37 min 04 s. 
3. Joch Zdeněk CK Třebíč 37 min 54 s. 
17. Kopecký Václav BĚLEČ - Cyklo Kladno 45 min 22 s. 
18. Prach Karel BĚLEČ - Cyklosport Kern Praha 45 min 26 s. 
Kategorie nad 70 let:   
1. Bauer Petr CK Příbram 42 min 53 s. 
2. Biskup Jindřich Cyklosport Kern Praha 44 min 18 s. 
3. Opavský Jiří Kovo Praha 44 min 39 s. 
Kategorie ženy:   
1. Machačová Jarmila  Dukla Praha 44min. 45vt. 
2. Hyblerová Blanka SKC Pečky 47min. 35vt. 
3. Lomová Bohumila CK Příbram 49min. 10vt. 

 

Těchto závodů se zúčastnil i Michal Stark, který startoval na několika 
paralympiádách, kde dosáhl i na medailová umístění. Je to hendikepovaný 
sportovec po amputaci celé dolní končetiny a přesto u nás ujel celou trať za 38 
min. 31 s. s průměrnou rychlostí 38,94 km/h, čímž se umístil ve své kategorii 40-
49 let na 12.místě a celkově ze všech účastníků na 36.místě. Chtěl bych tímto 
poděkovat J.Rohlovi, M.Šnoblovi, K.Fejfarovi st., K.Fejfarovi ml. a celé mé rodině 
za pomoc při organizaci a za zdárné zajištění těchto závodů.                Luděk Hykl 



FOTBAL 
V 16.kole jsme podlehli na hřišti Sokola Smečno 4:0. O týden později jsme porazili na 
domácím hřišti Slovan Kladno 4:1. V 18.kole jsme remizovali 1:1 s Kam. Žehrovicemi, gól 
dal Ondra Tyburec. O týden později jsme doma podlehli Baníku Stochov 4:1, gól dal Vojta 
Bureš. Ve 20.kole jsme vyhráli na hřišti Baníku Švermov 1:0, gól dal Karel Prach. Ve 
21.kole jsme podlehli SK Družci na jeho hřišti 4:2, oba naše góly vstřelil Karel Hykl. 

                                                          -lp- 
 

Rozpis dalších utkání jarní části sezóny: 
22.kolo 24.5. 17:00 SK Běleč – Č. V. Dobrá „B“ 
23.kolo 1.6. 17:00 SK Doksy „B“ – SK Běleč 
24.kolo 7.6. 14:30 SK Běleč – SK V. Přítočno 
25.kolo 14.6. 17:00 TJ Unhošť – SK Běleč 
26.kolo 21.6. 17:00 SK Běleč – SK Stehelčeves 

 

1. V. Přítočno"A" 20 17 3 0 90: 20 54 
2. Družec 20 13 2 5 57: 28 41 
3. Stochov"A" 20 12 2 6 55: 27 38 
4. Unhošť 20 11 2 7 45: 25 35 
5. Doksy "B" 20 10 4 6 34: 35 34 
6. V. Dobrá "B" 20 10 3 7 50: 31 33 
7. Běleč 20 9 4 7 35: 37 31 
8. Vinařice 20 9 3 8 35: 34 30 
9. K. Žehrovice"B" 20 7 2 11 25: 50 23 
10. Švermov 20 7 0 13 28: 38 21 
11. Slovan Kladno "B" 20 6 3 11 32: 43 21 
12. Stehelčeves 20 5 4 11 24: 46 19 
13. Dřetovice 20 3 3 14 18: 51 12 
14. Smečno 20 3 1 16 25: 88 10 

Aktuální 
tabulka 

 
TJ SK Běleč v listopadu loňského roku žádala Středočeský kraj o dotaci na 
rekonstrukci dětského hřiště  (úprava povrchu a výměna hracích sestav) pro rok 
2008. Dotaci jsme získali ve výši 90 tisíc Kč a v nejbližších dnech sekretář TJ SK  
Václav Trousil podepíše smlouvu na tuto dotaci.  
OÚ Běleč také žádal Středočeský kraj o dotaci na opravu oplocení Stadiónu J. 
Zaspala, ale bohužel neúspěšně.       Za výbor TJ SK a OÚ Běleč Alena Šnoblová 
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